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1. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. Ordförande Jan Klingström har 

fått förhinder, vice ordförande Magnus Lindmark leder 

därför mötet. 

 

2. Val av justerare 

Gull-Britt Lindahl utses att justera protokollet jämte vice 

ordförande. 

 

3. Samordnad stadsövergripande plan för anpassade 

bostäder med särskild service (BSS) 

Anna Colliander från avdelningen för stadsövergripande 

sociala frågor på Socialförvaltningen gästar rådet. Hon 

presenterar den stadsgemensamma boendeplanen. 

 

Några sammanfattande punkter: 

- det är första året staden mäter på det här sättet 

- kommer fortsättningsvis ske årligen, förhoppningsvis 

leda till ökad träffsäkerhet 

- bostad med särskild service står för det största antalet ej 

verkställda beslut. 

 

Presentationen skickas ut tillsammans med protokollet. 

 

Rådet frågade hur staden ska säkerställa att boendeplanen 

följs, alltså att byggnationen sätter igång. Anna Colliander 

svarade att planen i sig är ett sorts påtryckningsmedel, även 

andra hinder (till exempel markanvisningar) har 

uppmärksammats och staden ska arbeta med dem. 

 

Rådet undrade om det finns en kartläggning gällande 

bristande kvalitet. Anna Colliander svarade att det ingått i 

inventeringen att exempelvis fråga om renoveringsbehov 

och liknande. 

 

Rådet lyfte att många personer skulle kunna klara sig i 

vanlig lägenhet med ett bra boendestöd. Den sortens stöd 

finns med som förslag i LSS-utredningen. 

 

Rådet frågade hur inventeringen kan visa sådant ökat 

behov, med tanke på att befolkningen inte kommer öka så 

mycket. Anna Colliander svarade att det bland annat 

omfattar de personer som är placerade utanför avtal, till 

exempel utanför Stockholm – staden vill kunna erbjuda 
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dem plats i Stockholm – och dem som har ett ej verkställt 

beslut. 

 

Rådet tackar Anna Colliander för presentationen.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet önskar angående punkt 3 tydliggöra att handlingar ska 

skickas enligt instruktionen (alltså kallelse och handlingar en 

vecka innan rådet). 

 

5. Rapport från rådet 

Angående Ramböll-rapporten, skjuts det upp till mötet i 

juni. 

Brommaplan inventeras gällande fysisk tillhörighet. 

 

6. Rapport från förvaltningen 

Punkten sköts upp till nästa råd. 

 

7. Nämndärenden 

Revidering av delegationsordning 

Rådet har inte kunnat ta ställning då det inte tagit del av 

handlingarna. 

 

Tertialrapport 

Rådet anmärker att den kommit med mycket kort varsel 

vilket lett till att deltagarna inte kommer hinna lämna 

synpunkter. 

 

Kollegial observation 

Rådet önskar dragning om vad det innebär. 

 

Angående boende och planering 

 Rådet saknar kommentar vad det betyder, föranleder det 

någon annan åtgärd från stadsdelen? 

 

Omsorg om personer med funktionsnedsättning en 

resultatuppföljning (Sid 69) 

Rådet önskar mer information om vad en upplösning av en 

resultatfond innebär. 

 

  Yttrande över revisionens rapport 2018 

Rådet önskar en sammanfattning där förvaltningen i klartext 

berättar vad de ska göra åt kritiken, inklusive kopplingen till 

revisionsrapporten. 
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Angående detaljplan 

Rådet undrar vad staden har för planer. Medskick att 

tillgängligheten idag är inte är bra. Rådet önskar att förslaget 

inte bara ska visas på tekniska nämndhuset utan även i 

Bromma. 

 

Anmälningar enligt lex Sarah 

Punkten bordläggs till nästa råd då handlingarna inte 

kommit till rådet. 

 

8. Inkomna och utgående skrivelser 

Inga inkomna eller utgående skrivelser 

 

9. Krishändelser och stöd till personer med 

funktionsnedsättning i Bromma 

Personal från Civilförsvarsförbundet kommer bjudas in till 

rådet under hösten. 

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

11. Nästa möte 

Nästa möte är tisdag den 4 juni 2019. 

 

 

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 


